
Skolebestyrelsesmøde den 19. august kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 
Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl (afbud), Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah Amadid 

(afbud), Mikkel Korsgaard Vendelboe, Thor Wilkens (Afbud) 
Afbud:                                         
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Gorm Larsen (afbud), Jesper Melcher (afbud), Marie-Claire Schat Mørdrup 
Elevrepræsentanter: Milas 8.x (afbud) og Mulu 9.a (afbud) 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen (afbud), Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
  
Emne  Hvad skal vi udrette Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 
1. Godkendelse af 

dagsorden 
 

 Godkende  17.00 Dagsorden godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lytte Elevrep. 17.05 
 

Elevrådet har ikke holdt møde endnu og der er derfor ikke 
valgt nye repræsentanter. 

3. Konstitution af 
bestyrelsen 

Valg af formand og 
næstformand. 
Der skal endvidere 
indvælges en af 
suppleanterne, da Thor 
Wilkens ønsker at 
udtræde af bestyrelsen. 

 17.15 Signe Sloth Hansen blev genvalgt som formand og Marie-
Claire Schat Mørdrup stillede op som og blev enstemmigt 
valgt som næstformand.  

4. Mødehyppighed  Pt. er der lagt møder ind 
på rullende ugedage 
med ca. 5 ugers 
mellemrum. Skal dette 
ændres 

Signe 17.30 Det har knebet med fremmødet til møderne i den seneste 
periode. Oplevelsen er, at der har været mange møder, når 
dialogmøder og andre møder med det politiske niveau tælles 
med.  
Formanden lagde op til, at mødekadencen nedsættes fra 10 
møder årligt til ca. 6 møder, så der også er plads til deltagelse 
i de kommunale møder, hvor skolebestyrelserne inviteres 



indenfor. De 6 møder kan løbende suppleres med online ad 
hoc-møder, når det er relevant.  
Det blev besluttet, at bestyrelsen i dette skoleår afprøver 
ovenstående løsning med 6 årlige møder + nødvendige ad hoc 
møder online og så evalueres dette på mødet i maj 2022 

5. Årsberetningen  
 

Årsberetningen kom 
ikke ud før ferien. Der 
skal derfor foretages en 
enkelt lille rettelse, da 
der ikke skal ønskes god 
sommerferie men 
nærmere ønskes 
velkommen til et nyt 
skoleår. 
 

  17.40 Årsberetningen er klar til udsendelse og sendes ud til alle 
skolens brugere snarest.  

6. Planlægning af året 
+ diverse 

 
 

Beslutte emner til 
årsplanen. Ideer til 
emner blev drøftet på 
møde før 
sommerferien:  
- Opfølgning på 
kommunal 
centralisering af 
økonomistyring  
- Opfølgning på forslag 
om nye 
mellem/specialtilbud  
- Opfølgning på Corona 
– hvad har vi lært, hvad 
vil vi gøre anderledes? 
- Inddragelse af og 
kommunikation til 
forældre 
- Opfølgning på princip 
for bæredygtighed 

Signe 18.00 - Opfølgning på kommunal centralisering af økonomistyring  
- Opfølgning på forslag om nye mellem/specialtilbud  
- Opfølgning på Corona – hvad har vi lært, hvad vil vi gøre 
anderledes? 
- Inddragelse af og kommunikation til forældre 
- Opfølgning på princip for bæredygtighed 
- Opfølgning på trivsel for elever og lærere 
 



- opfølgning på trivsel 
for elever og lærere 
   

7. Lærernes dag Planlægge evt. aktivitet 
i forbindelse med 
”Lærernes dag” 5. 
oktober (international 
dag) og/eller 
personalemorgenmad 

 18.15 Bestyrelsen besluttede at arrangere en anerkendelse af alle 
skolens medarbejdere på lærerens dag d. 5/10. Der blev 
nedsat en arbejdsgruppe, som med støtte fra skolens 
administration planlægger en seance.  

8. Udeordning for 
udskolingen 
 
 

Beslutte om udeordning 
for de ældste skal 
genindføres.  

Irene 18.30 Der skal skabes et reelt alternativ på skolen, hvis 
udeordningen skal afskaffes helt. Bestyrelsen besluttede at 
indføre en model, hvor eleverne skal blive på skolen i 10-
pausen for at dyrke og styrke det lokale fællesskab på skolen 
og så give lov til at forlade skolen i 12-pausen. 
Der er igangsat et projekt i kælderen i gammel bygning ift. 
opbygning af et udskolingsmiljø til pauserne.  
Ordningen evalueres på et bestyrelsesmøde efter jul. 

9. Nyt, Meddelelser Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

 18.45 Skolen har netop fejret en 40-års jubilar, Niels Retoft 
Borgmesteren kommer på besøg på skolen d. 27/8 for officielt 
at åbne den nye skolegård. 
Hele skolen har været på internat i forberedelsesugen som en 
del af forberedelsen til det kommende skoleår. Fokus har 
været på relationer, fællesskaber og børnesyn. Mette Thor 
har holdt oplæg om ”Skolen uden skæld ud”, Chris 
MacDonald holdt en kursusdag om de fysiske faktorer ved at 
have gode relationer og Verdens bedste danske skole var 
forbi og hjælpe os med at få system i reltionerne. 

10.  Næste møde 
 

Onsdag d. 22.september 
kl. 17  

    

11.  Under stregen   
 

  

 

  


